
Referat fra SØRK-møte mandag 4.04.16 
 
Innledning: 
Past President Thor Asbjørn Andersen ledet kveldens møte.  
 
Møtet startet med opptak av to nye og flotte medlemmer: Gunnar Skalberg og Malcolm 
Hurtley. Velkommen til oss i SØRK! 
 
3-minutt: 
Stein Iversen fortalte om en uforglemmelig og helt spesiell opplevelse på turen til Fiji i 
februar 2016. Stein og kona opplevde nemlig en tropisk syklon. Vinden målte 250 km/t. 
Naturkreftene var enorme. Det så ut som en slagmark rundt dem. Det var flere skadde 
og omkomne. Vi er glade for at alt gikk godt med Stein og kona. 
 
Rotarystoff v/ Thor Asbjørn: 
RYLA 2016 er over. Det var 26 deltakere i år. Tilbakemeldingene er, som alltid, meget 
positive. Takk til Thor Asbjørn for en solid innsats. 
 
Arbeidet med klokkespillet er i gang. Det er samlet inn 2,6 millioner kroner av SØRK. 
Klokkene skal tas ned nå. Noen skal stemmes og andre skal erstattes. Arbeidet skal være 
ferdig i slutten av oktober. Vi ser fram til en hyggelig markering av nytt og flott 
klokkespill. Les dagens reportasje i Sandefjords Blad. Det var en god markedsføring av 
klubben vår. 
 
Distriktskonferansen 2016 blir i Larvik 10. og 11. september. Det er et spennende 
program. Mer informasjon kommer. 
 
Nytt program er straks i boks og vil bli lagt inn på hjemmesiden vår. 
 
RotarAct: Kan SØRK tenke seg å være fadderklubb for en RotarAct –klubb som ønsker å 
drive elektronisk via Facebook? Thor Asbjørn tar med seg innspillet til styret. 
 
 
Referat fra peismøtene 14.03.16  v/ Terje: 
Terje oppsummerte tilbakemeldingene fra peismøtene og nevnte blant annet: 

 Alle er positive til prosjektene 
 Prosjektene er avhengige av ildsjeler 
 Litauenprosjektet kan dempes noe, men vi bør fortsette å ha kontakt med 

klubben der. 
 Vedprosjektet kan gjerne forenkles noe, slik at det blir mindre arbeid. 
 Det kom mange gode forslag til program og temaer. Dette sendes videre til 

Programkomiteen. 
 Samtlige grupper meldte at det er bra på Kong Carl (sammenlignet med Rukla) 
 ”Hygge på overtid” kan gjerne være i klubblokalet, særlig nå som de har startet 

med servering igjen på Kong Carl. 
 

Terje takket for innspill til kommende president og styre. 
 
Ref. 
Eva Lill 


